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PROTOKOLL 

LUNDS 
UNIVERSITET 

Diarienummer 
V 2023/1308 

2023-05-24 

Protokoll fört i den centrala 
skyddskommitten för Lunds universitet 

Lokal: Brunnen, Studiecentrum LTH, Lund 

Närvarande: 
Jimmie Kristensson, vicerektor, ordförande 
Marie Härstedt, HR-direktör, sektionen HR 
Åsa Bergenudd, byggnadschef, sektionen LU Byggnad 
Agneta Sanmartin, överskyddsombud 
Isabel Bohlin, OFR/ST 
Magnus Pålsson, Saco-S 
Alva Söderbäck, överstuderandeskyddsombud 
Rasmus Göransson, studeranderepresentant 

Adjungerade: 
Anne Link, sektionschef, Företagshälsovården 
Marie Gruvhammar, arbetsmiljösamordnare, Studenthälsan 
Caroline Amarelle, personalkonsult, Sektionen HR 
Erik af Klinteberg, studeranderepresentant 
Hanna Westerlund, praktikant, Sektionen HR 
Anna Sjösten, personalkonsult, Sektionen HR, sekreterare 

Frånvarande: 
Ingrid Lagerborg, Seko 
Bengt Meuller, överskyddsombud 
Benny Mårtensson, överskyddsombud 

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2 Val av justeringsperson 
Rasmus Göransson väljs att jämte ordförande justera protokollet. 
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§3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

§4 Genomgång av föregående mötesprotokoll med 
beslutsuppföljning 
Protokollet läggs till handlingarna. 

§5 Ordförande informerar 
Inget nytt att informera om sedan föregående möte, utöver de punkter 
som redan finns på agendan. 

§6 Dialog kring arbetsutskottets sammansättning 
Den centrala skyddskommittens arbetsutskott har till uppgift att sätta 
agendan inför kommittens möten och förslag har framförts om att 
utöka arbetsutskottet med ett överskyddsombud. Efter kort dialog 
beslutar kommitten att arbetsutskottet förutom ordförande ska bestå av 
en arbetsgivarrepresentant, en arbetstagarrepresentant, 
överstuderandeskyddsombudet, ett överskyddsombud, samt att 
sekreteraren adjungeras. 

§7 Information från överskyddsombuden 
Agneta Sanmartin informerar om den tänkta tidsplanen för höstens 
stundande skyddsombudsval. Den centrala skyddskornmitten 
diskuterar olika kommunikationssätt och kanaler för att 
uppmärksamma valet. Det konstateras också att flera funktioner 
behöver samverka för att få den administration som valet innebär att 
fungera på bästa möjliga sätt. 

§8 Information från studerandeskyddsombuden 
Alva Söderbäck informerar om den rapport som LUS ställt samman 
gällande tillgång till stöd och möjligheter till sammanhängande 
återhämtning i studiesituationen. Dialog förs kring hur utbildning och 
studiemiljö påverkar varandra, bland annat nämns att samordning 
mellan olika kursers upplägg och examination ibland saknas. Det 
konstateras även att balans behövs mellan studierna och fritiden. 
Kvalitetsdialoger nämns som ett möjligt forum för att diskutera detta. 

Alva Söderbäck framför även för centrala skyddskommittens 
kännedom att det förekommit brister i bemötandet från anställda 
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gentemot studenter i fråga i samband med fråga om behov av 
tillgänglighetsanpassning. I samband med den dialog som förs så 
uppmanar den centrala skyddskommitten alla att rapportera händelser 
enligt gängse rutiner. 

§9 Revidering av instruktioner för skyddsombud och 
studerandeskyddsombud 
Anna Sjösten redogör för de förslag till revideringar som tagits fram 
tillsammans med överskyddsombuden och sakkunniga från SAM 
teamet, samt med överstuderandeskyddsombudet. Efter dialog kring 
ett par formuleringar fastställs de reviderade instruktionerna för 
skyddsombud och studerandeskyddsombud. 

§10 Information om inkomna inspektionsmeddelanden 
från Arbetsmiljöverket, samt rapporterade allvarliga 
tillbud/arbetsplatsolyckor 
Inga allvarliga incidenter eller inspektionsmeddelanden har 
inrapporterats sedan föregående möte. 

I samband med denna punkt informerar Anna Sjösten om att 
implementeringen av det digitala rapporteringssystemet för tillbud och 
arbetsskador, IA-systemet, är genomförd på samtliga 
fakulteter/motsvarande. Ambitionen som sattes för implementeringen 
innebar att alla verksamheter ska börja använda IA-systemet för 
händelser som drabbar anställda senast den 1 juli 2023, vilket med 
god marginal har uppfyllts. Arbetet med att även få in 
studentrelaterade händelser i IA-systemet har inletts. 

§11 Fortsatt dialog kring arbetsmiljömål 2024 och 
framåt 
En workshop kring möjliga framtida arbetsmiljömål för Lunds 
universitet genomfördes under ledning av Caroline Amarelle och 
Anna Sjösten. Dialogen kommer att sammanfattas och tas upp vid 
nästa möte. 

§ 13 Övriga frågor 
Jimmie Kristensson tackar Alva Söderbäck och Rasmus Göransson 
för deras aktiva deltagande i den centrala skyddskommitten och för 
deras insatser för en bättre studiemiljö på Lunds universitet. 
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§ 14 Ordförande förklarar mötet avslutat 
Ordförande avslutar mötet. 

Vid protokollet: 

~ et rare 

Justeras: 

2023-Df----??; 2023-0S'-30 
~/' ~----- 

~Kristensson 
ordförande 


